

監管局持續專業進修計劃的優越嘉許獎章設計比賽頒獎典禮 PRIZE PRESENTATION CEREMONY OF THE EAA'S PREMIUM CPD ATTAINMENT SYMBOL DESIGN COMPETITION

為表揚持牌人持續參與持續專業進修計劃以提升其專業知識，監管局早前舉辦「金章」及「銀章」的優越嘉許獎章設計比賽。

評審以參賽作品的原創性、啟發性及實用性為準則，選出冠、亞、季軍得獎作品。冠軍作品的設計概念源自成功之鑰匙，喻意持牌人透過持續參與持續專業進修計劃及達到學分要求後，可豐富他們在物業交易方面的知識。

自2013年10月1日至2014年9月30日的進修時段開始，若持牌人連續在三個或五個進修時段達到學分要求(即12個學分)，將可分別獲頒發優越嘉許獎章的「銀章」或「金章」。因此，首批「銀章」預期將於今年稍後時間頒發給合資格的持牌人。

To recognise licensees' continuous effort in enhancing their knowledge through participation in the Continuing Professional Development ("CPD") Scheme, the EAA organised a design competition for the "Gold" and "Silver" Premium CPD Attainment Symbols.

By evaluating the level of creativity, originality, sophistication and practicality of the submission entries, three winning designs have been selected for a champion, a first runner-up and a second runner-up. The concept behind the champion design is about the key to success. Through continuous participation in the CPD scheme and achieving the CPD attainment target, licensees can enrich their knowledge of the property business.

The Premium "Silver" Symbols and "Gold" Symbols will be awarded to the licensees by the EAA upon their achievement of the CPD attainment target (i.e. obtaining 12 CPD points) for three and five consecutive CPD periods respectively, with effect from the CPD period commencing 1 October 2013 and ended 30 September 2014. Hence, the first batch of "Silver" Symbols will be awarded to the eligible licensees later this year.



(左起) 監管局行政總裁韓婉萍女士、監管局專業發展委員會主席余惠偉先生，JP及監管局主席梁永祥先生，BBS，JP與三位得獎者合照。

(From left) EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon, Chairman of the EAA Professional Development Committee Mr Yu Wai-wai, JP, and EAA Chairman Mr William Leung Wing-cheung, BBS, JP, have a group photo with the three winners.